
 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 11 april 2018 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Verkeersveiligheid 

 

Bij de ingekomen stukken zit een collegebrief over de stand van zaken m.b.t. 

verkeersveiligheid. Volgende maand volgt een voorstel voor aanpak en prioritering.  

Op 11 april a.s. om 13.00 uur is er een informatieve sessie over waarin u een toelichting 

krijgt op de conclusies en aanbevelingen op de verkeerssituaties uit spoor 1 (de 25 

aantoonbaar risicovolle situaties die worden aangepakt). Deze bijeenkomst vindt plaats in de 

Nieuwe Raadzaal. 

 

BORG-rapportage 

 

Zoals ieder jaar wordt u geïnformeerd over de resultaten van de BORG-schouw. Vrijwel 

over de hele linie is een lichte daling te zien t.o.v. vorig jaar. Met een score van 91% (2016: 

94%) wordt nog wel voldaan aan het vastgestelde kwaliteitsprofiel.  

 

Tevens wordt ingegaan op de motie ‘Gerichte aanpak voor schone wijken’ die tijdens het 

laatste voorjaarsdebat is aangenomen, en waarin het college wordt verzocht er op 

stadsdeelniveau voor te zorgen dat alle delen van de stad aan de BORG-norm gaan voldoen, 

om zo te voorkomen dat een gemiddelde BORG-score voor de stad als geheel forse 

verschillen tussen wijken verhult. Er is hiertoe een vernieuwde aanpak ingevoerd door 

gebruik te maken van het digitale stadspanel en door een externe meting. De huidige 

schouwers worden ingezet om de resultaten hiervan te bespreken, eventueel aanvullend te 

schouwen en te brainstormen over maatregelen. 

 

Bespreking is aangevraagd door SP, PvdA, CDA, Stad & Ommeland, 100% Groningen. 
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HOV-visie 

 

Eind 2013 is in het kader van de geactualiseerde bereikbaarheidsstrategie van de Regio 

Groningen-Assen een HOV-visie opgesteld. Bij de bespreking van een update hiervan eind 

2016 heeft mevrouw Jongman van de ChristenUnie gesuggereerd om ‘eens te kijken wat al 

die maatregelen uit de HOV-visie de stad gebracht hebben, en wellicht zijn er ook nog wat 

nieuwe ambities’. Verschillende fracties sloten zich daar toen bij aan. Het college heeft dit 

opgepakt en onderzoeksbureau Panteia verzocht een tussenevaluatie uit te voeren.  

Conclusie is dat de maatregelen de autonome groei hebben gefaciliteerd en daarnaast tot een 

extra sprong  van het OV-gebruik hebben geleid. Daarbij is ook de waardering door de 

reizigers toegenomen. De groei van het OV-gebruik overstijgt de verwachtingen, daardoor 

worden de grenzen van het systeem eerder bereikt. Dit vraagt om herijking en 

doorontwikkeling van het OV. Deze tussenevaluatie is dan ook één van de bouwstenen voor 

de nieuwe OV-visie waarover u in juni komt te spreken. 

 

Bespreking is aangevraagd door SP, CDA, GroenLinks. 

 

Aanpak Ring Zuid 

 

Al een aantal keren heeft m.n. de SP-fractie gevraagd om een update m.b.t. de Aanpak Ring 

Zuid. In uw laatste vergadering heeft de wethouder toegezegd dat deze update zodanig zal 

worden aangeleverd dat deze besproken kan worden in uw april-vergadering. Helaas is het 

niet gelukt om het stuk tijdig voor publicatie van deze agenda bij de raad te krijgen. Navraag 

leert dat het college er op 3 april a.s. over hoopt te spreken, zodat de brief uiterlijk 4 april bij 

de raad kan zijn. Gezien de verwachte drukte in mei heeft de agendacommissie besloten het 

punt toch alvast nu te agenderen. Als het goed is, zijn ook de W&I-gerelateerde punten 

(SROI, Ringweg-academie etc) meegenomen in de brief. Uw W&I-collega’s zijn bij dit punt 

dan ook van harte uitgenodigd. 

 

Duurzame bron 

 

In uw vorige vergadering is n.a.v. de rapportage van een werkgroepje uit uw midden m.b.t. 

de betrokkenheid van de raad bij de zoektocht naar een (alternatieve) duurzame bron 

Noordwest afgesproken dat het college eind maart komt met een brief over de vastgestelde 

longlist en de criteria om te komen tot een shortlist; daarin zou ook het proces voor het 

komende halfjaar en de betrokkenheid van de raad worden geschetst. Deze brief zou dan in 

uw vergadering van april besproken kunnen worden. Helaas is de laatste collegevergadering 

van maart niet gehaald, en komt het nu op 3 april in het college, zodat u het stuk (net als het 

hierboven genoemde stuk) uiterlijk 4 april tegemoet kunt zien. De agendacommissie heeft 

besloten om het toch te agenderen omdat uitstel naar mei geen zin zou hebben, omdat er dan 

naar verwachting al een tweede brief ligt met de uitkomsten van de ranking. Wil de 

commissie nog input kunnen leveren, dan moet dat op nu gebeuren. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer 
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Raadsadviseur 


